
Zápis z jednání Komise pro rodinnou politiku (dále jen „KPRSP“) 

konané 30. 11. 2021 od 18 hod ve Fénixu 

 
 

Členové sportovní komise: 

 

Jméno Přítomen        

ano-ne 

Pozn. 

Marek Baroch ano  

Roman Suda ano  

Karolína Buriánová ano  

Michaela Zajícová ne omluvena 

Monika Nová ne omluvena 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 

Přítomna je nadpoloviční většina, tj. 3 členů KPRSP z 5 členů KPRSP, SK je usnášení schopná. 

 

Hosté:            

 

Prezenční listina je součástí zápisu jako příloha. 

Návrh programu jednání: 

 

Program:  

1. Zahájení 

2. Organizační záležitosti a představení členů komise 

3. Park u Dětského domova Nepomuk (postup v realizaci apod.) 

4. Dětské hřiště u ZŠ (postup v realizaci apod.) 

5. Setkání spolků (plánování), Obec přátelská rodině (dotační titul) 

6. Diskuze, návrhy členů komise 

7. Různé (Autobusem za sportem, Ježíškova vnoučata, Nábor na dárcovství kostní dřeně..) 

8. Závěr  

 

1.  Zahájení 

 

Schůzi zahájila předsedkyně KPRSP Karolína Buriánová, která přivítala všechny přítomné členy a 

hosty a seznámila přítomné s programem jednání. Takto navržený program jednání byl přítomný členy 

KPRSP akceptován. 



2.  Organizační záležitosti a představení členů komise 

 

Představení členů komise a hostů se ujal M.Baroch  

 

3.  Park u Dětského domova Nepomuk  

Slovo předáno panu Romanu Sudovi, který představí realizaci parku u DD v Nepomuku. Fáze 

realizace, financování, návrh na spolupráci.  

Finance na revitalizaci parku DD získá od kraje peníze na základní projekt, práce i přes zimu, 

plánování cca 2 roky práce (předpokládané ukončení prací ve 2. polovině v roce 2023). 

Je zde plánováno vtvoření přírodního parku s oplocením a zavíráním (zajistí DD a město – např. 

městská policie), prostor bude monitorován. Pak bylo předáno slovo paní architektce  která 

přítomné seznámila s návrhem, co všechno v parku bude:  

-ve spodní části parku, která jako jediná by mohla být rovinatá, přístup zespodu 

- sezení ve svahu, amfiteátr pergolového typu (mohlo by to sloužit i jako celoroční altán), není to 

míněno jako letní kino 

 - využití vrstevnic, sezení přímo ve svahu stejně jako cestní síť bude přirozená dle vrstevnic, 

přirozeného charakter 

- využilo by se i vody, která na pozemku je – blatouchy a podobně, studánka, potůček  

+ studna – o její kvalitu by se staral DD, buď pitná s pítkem, nebo se použije jako další přívod vody do 

potůčku 

 - Tráva – spíše luční  

Dále se řeší organizační věci s  – sousedka s pozemky (člen komise), snaha o navázání 

Spolupráce s   - zajištění toalet, možnost i umístění stánku s drobným občerstvením. 

Domluvena možnost spolupráce s městem v rámci využití městského mobiliáře (pracovních aut) na 

prvních úpravách parku: pan starosta souhlasí  

- Idea – zapojení dětí do realizace parku (vrbové proutí, stavba vodních mlýnků apod.) 

- Možnost workshopů pro děti – výroba např. vodního mlýnku apod. 

- Zš, Pionýři , Fénix , DPS Nepomuk,  

Návrh na sepsání krátké zprávy do Nepomuckých novin – sepíše pan Suda. 

 

4. Dětské hřiště u ZŠ (postup v realizaci apod.) 

Slovo si vzal M. Baroch a představil fázi realizace nového Dětského hřiště – v tomto týdnu bude 

město Nepomuk podána žádost na ČEZ. Opírat se bude o data nashromážděná z dat KPRSP. Stále 

platí idea spolupráce s městem i jiným subjekty i prostorem pro realizaci místních občanů a 

podnikatelských subjektů. 

 

5. Setkání spolků, Obec přátelská rodině 

Setkání spolků se v současné době nerealizuje. 

K soutěži Obec přátelská rodině nejsou na webových stránkách MPSV žádné informace – s největší 

pravděpodobností nebude uskutečněna. 



5. Diskuze, různé  

 

Autobus za sportem: 

Návrh M.Barocha na pravidelné vypravování „autobusu za sportem“. Na lední plochu, do bazénu do 

měst jako Sušice, Hotažďovice apod. v intervalu 1x měsíčně. 

Zjistit zájem: anketa na webu, info různým spolkům. 

P. Motejzík dodal, že by se mohlo použít i hasičské auto 2x 7 a 2x 8 míst, miniautobus je pak pro 22 

lidí. Pan Švec s nápadem souhlasí. 

Vandalismus u ZŠ: 

Vandalismus u ZŠ -  ideálně aby škola měla mít svého správce, nebo využití možnosti kamer, Městské 

policie.  

Návrh na participační rozpočet: 

Návrh na participační rozpočet, na vůli občanů, ne zastupitelů – možnost řešení v rámci Komise pro 

ras politiku, Starý Plzenec – zde inspirace, harmonogram.  

Ježíškova vnoučata 

Přes Český Rozhlas se může zaregistrovat každý individuálně něco přes nějakou organizaci – této 

iniciativy se ujal projekt Do Fénixu s důvěrou. 

Nábor na registraci kostní dřeně 

Této iniciativy se ujal projekt Do Fénixu s důvěrou. Realizace plánovaná na 14.6.2022 v budově 

Fénixu. 

 

7. Závěr                   

Jednání komise ukončila předsedkyně K. Buriánová 

 

Přílohy zápisu: 

-   prezenční listina 

 

 

Zápis vyhotovil: 

Dne 30.11.2022 

      




